
 
 
Lidský organismus má obrovské samoléčivé schopnosti.  
Lze je ignorovat… nebo jim i bránit, aby se uplatnily tím, že užijeme léky tlumící 
potíže, nebo… 
tyto samoléčivé schopnosti podpoříme celostním přístupem a užijeme některou 
z níže uvedených léčebných metod..... 
 
Bachovy květiny  
jsou koncentráty z květů divoce rostoucích rostlin a stromů. Tyto květiny působí 
na emocionální a mentální rovině. Nastolují vnitřní rovnováhu v různých 
životných situacích např. únava, vypětí, strach, stres, úzkost, trauma. Výběr 
esencí je velmi individuální, na základě rozhovoru s pacientem. Výsledkem je 
předpis vhodného květu, nebo jejich kombinace. 
 
Esence pacient užívá buď jen při akutních potížích krátkodobě, nebo pokud to stav 
vyžaduje tak i dlouhodobě.  
Lze je užívat samostatně nebo v kombinaci s jinou léčbou. Nejsou návykové a ani 
nemají nežádoucí účinky. Mohou je užívat těhotné, novorozenci, staří lidé.  
 
Podávání Bachových květin nenahrazuje nutnou lékařskou péči.  Je to doplňková 
metoda léčby, někdy dostačující i samostatně.  
Klasické léky mají v mnoha případech nezastupitelné místo a není možné a mým 
cílem ani není je obcházet.   


